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Interpelacja 

Działając na podstawie art. 24 pkt. 3 Ustawy z dnia 8 marca 1990 o samorządzie gminnym 

(Dz.U.2024.609 t.j.), zwracam się do Pana z wnioskiem o przeciwdziałanie wykluczeniu 

komunikacyjnemu z jakim borykają się na co dzień mieszkańcy Piaskowic - Aniołowa. 

W obecnie obowiązującej siatce połączeń obszar ten obsługiwany jest przez linię nr 2 i nr 9, jednakże 

mając na uwadze zarówno częstotliwość jak i trasy obu tych linii, stwierdzić należy iż dojazd z tej 

dzielnicy do szkół, przychodni, aptek czy też urzędów - jest po prostu fikcją. 

Mieszkańcy tej dzielnicy są skazani na dojazd do wyżej wymienionych miejsc własnym transportem. 

W sensie komunikacyjnym są poza obszarem miasta. Przedstawiona przez Pana propozycje zmian w 

tym zakresie także nie rozwiązują problemów komunikacyjnych tej części Zgierza. 

Po pierwsze chciałbym zwrócić uwagę, iż w udostępnianym przez Pana materiale nie ma żadnej 

wzmianki o częstotliwości funkcjonowania komunikacji w weekendy? Dlaczego? 

Nie ma też żadnej wzmianki dotyczącej zwiększenia częstotliwości połączeń. 

Nie dowiemy się też niczego na temat skomunikowania z PKP czy też ŁKA. 

Czy ze wspomnianymi zmianami będą się wiązały podwyżki cen biletów? 

Proszę o odniesienie się do powyższych zagadnień 

Proszę o potraktowanie sprawy jako pilnej. 




